



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

Mästarråd #2

2020-02-05, Kl. 15.00, Sal 320



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Vice traditionsmästare Artur Amcoff förklarar mötet öppnat 15:11.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Vice traditionsmästare Artur Amcoff valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Skriptmästare Amanda Baza valdes till sekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

Traditionsmästaren Samuel Gren Cheadle är sjuk.

1.6. Närvarande

Amanda Baza, Artur Amcoff, Alexander Asteley (lämnar vid 15:59) och Jonathan Randleff.

~~4.7. Adjungeringar~~

1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan.

1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Punkten utgår.

2.2. Vice TraditionsMästare

Tagit hand om vårkryss anmälningar. Det är cirka 11 anmälda, formuläret ska fortsätta hållas öppet ett tag till. Skickat kallelsen till Öråd#1.

2.3. **PubMästare**

Haft möte med två leverantörer, har fått Qmisk att köpa glas, tillsammans med Daniel i Qmisk bestämt att möblera om kylarna vid baren.

2.4. **SkattMästare**

Kollar igenom fest anmälningar, att det stämmer på drive etc. inte hunnit planera om budgeten sens budgetmötet då det är osäkert hur mycket inkomsten kommer att vara.

2.5. **SkriptMästare**

Lagt upp förra Mästarråds protokollet, skrivit propositionen, ska se till att nuvarande Reglementet och Prao checklista finns på engelska.

3. **Inkomna motioner och Interpellationer**

Inga inkomna motioner eller interpellationer.

4. **Förslag på propositioner**

4.1. **Proposition om Rättning av Reglemente**

<https://docs.google.com/document/d/1tc5llbxXp6F-zjV3vIb3h0dVKRqc4VldNT5Y-3NuNFQ/edit#heading=h.q6pw7pekumbu>

Propositionen godkändes.

5. **Beslut**

5.1. **Entlediganden**

5.2. **Tillförordnanden**

5.3. **Vraq-ansökan**

5.3.1. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Alexandra Kolonias vraq ansökan.

5.3.2. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Florian Curingas vraq ansökan.

5.3.3. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Ivan Kovacevics vraq ansökan.

5.3.4. Mästarrådet beslutade att **godkänna** Alexander Broms' vraq ansökan.

6. **Diskussionsfrågor**

6.1. **Uppföljning av event**

- 6.1.1. TentaGasque 2
Gick bra. Inte särskilt mycket mer att säga.
- 6.1.2. Mästarpub
Gick bra, mindre problem var att vi hade lite brist på mästare så 3 marskalkar togs in istället.
- 6.1.3. Internfest- TMEIT does ART
Gick bra, mycket sista minuten signups mot slutet var vi cirka 54 personer. Folk verkade gilla temat någorlunda.
- 6.1.4. Tisdagspub (28/1)
Borde ha gått ut med eventet tidigare, det var lite dött.
- 6.1.5. Networking
Ingen av närvarande var där.

6.2. Kommande event

- 6.2.1. Kistakampen
Traditionsmästaren har hand om det.
- 6.2.2. MF-PRU fest
Datumet är 21 Mars. Måste dubbelkolla att alla TMEIT:are är inbjudna till eventet. Borde boka möte med dem för att bestämma alla mindre detaljer.
- 6.2.3. Tisdagspub (11/2)
Behöver facebook event.
- 6.2.4. KMR sittning
Planeringsmöte ska hållas.

6.3. Uppföljning av Arbetslagen

Punkten bordläggs till nästa möte.

6.4. Trello- Hur ska vi använda den?

Punkten bordläggs till nästa möte.

7. Övriga frågor

~~8. Kommande händelser~~

9. Mötets avslutande

Mötet avslutas 16:36

Artur Amcoff
Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Amanda Baza
Mötessekreterare
Secretary of the Meeting